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Protokollsanteckning 
Ärende  Arbetsmiljörapport 
 
 
Inför punkten Arbetsmiljörapport till nämnden har vi med oro tagit del av den 
protokollsanteckning som fackliga företrädare lämnat in med anledning av hur 
arbetsmiljörapporten tagits fram och den brist på delaktighet som HSO beskriver ser vi som 
mycket allvarlig och rutiner måste säkerställa att de fackliga parterna kan ta del av arbetet. 
Som vi förstår det så hamnar arbetsmiljörapporten olägligt under året då sommarledigheter 
ställer till det, men eftersom detta återupprepas så verkar det inte som problemet tagits på 
tillräckligt stort allvar.  
 
När det gäller innehållet i arbetsmiljörapporten så hänvisas till omorganiseringar som gör att 
rapporten i vissa relevanta delar inte  går att jämföra över tid. Detta ser vi som problematiskt 
då en viktig del i det systematiska arbetsmiljöarbetet är just att kunna se jämförelse över tid.  
 
Förvaltningen presenterar intressanta pilotprojekt riskorienterat arbete vilket vi ser fram mot 
att kunna följa framöver.  
 
 
Vänsterpartiet vill att rutinerna för arbetsmiljörapporten och förankringen hos fackliga 
företrädare säkerställs framöver. Vi anser också att det är av största vikt att arbetsmiljön 
inom de egna förskolorna förbättras så att personalen väljer att stanna kvar i kommunens 
förskolor. En god arbetsmiljö för personalen kommer även gynna förskolebarnen. 
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